



Bestyrelse møde 08-10-2024

Dagsorden.

- Ny måltavle i hallen, afslag fra sparkassen Danmark
- Evaluering fra GjøLen
- Dato for Juletræsfest og Bankospil
- Oprydning i hallen for bænke og diverse.
- Bordet rundt.
- evt.
- Næste møde 10/12

referat:

ad 1)

enighed om, at vi køber måltavlen - uanset, om det lykkes at få fondsmidler eller ej. Prisen er ca Kr. 26.000 incl moms.

ad 2)

Gjø'len i 2024 gav et mindre underskud på ca kr. 7.000, hvilket er tilfredsstillende. Der er nemlig solgt færre billetter end forventet. Forventningen var 600 billetter, men der var solgt 520 billetter, hvoraf de 170 var sponsorbilletter. Tak til Peter for godt arbejde i sponsorafdelingen. Snak om, hvorfor der ikke var udsolgt... måske vil folk ikke køre helt til Gjøl - måske skal der annonceres noget mere... ?? Peter G foreslog, at reklamevognen står ude ved Jes næste år, så pendlerne fra Øland også ser den.

I øvrigt en rigtig god fest. Madvognene var også en succes. Forsalg var også en succes. Omsætningen i baren var ca kr. 200.000 ialt.

Snak om indkøb af Infoskærme - som vi også har haft oppe og vende før. De kan nemlig også bruges i hver side af teltet ved Gjø'len.

Enighed om, at det er vigtigt til næste år, at der er rene linjer i forhold til, hvad de frivillige får for at hjælpe til.

ad 3)

Bankospil bliver d. 8. December og Juletræsfest bliver d. 14. December i år. Sponsorafd er ved at aftale gevinster.

ad 4)

Peter G vender tilbage med dato for oprydning i hallen. Vi venter til januar 2025. Snak om, at der i stedet for bænkene i hallen, indkøbes stabelstole og rulle vogne dertil.

ad 5)

Anette: Orienterede om, hvem der endnu ikke har betalt sponsoraterne. Peter C tager sig af.



Peter C: Møde i uge 43. Er ved at finde ud af, hvem der skal laves sponsoraftale med, når aftalen med Sportsmaster løber ud.

Troldecup er 25. Januar 2025. Fodboldafdelingen står for det. Der skal findes sponsorgaver til velkomsttaskerne til de ny medlemmer.

Trine: Der har været oprydning samt rengøring af maskinerne i motionscentret. I første omgang sættes disken op ovenpå. Så ser vi på det, når vi har oprydningsdag. Snak om, at Peter G skal spg rengøringen, om de - en gang imellem - vil rengøre maskinerne. Der mangler stadig udskiftning af nogle maskiner. Afdelingen vil forsøge sig med sponsorater. spinning er startet op v/Buller.

Charlotte har startet ungdomshold op i motionscentret. Der er så stor tilslutning, at der sandsynligvis bliver to hold.

Der har også været efterspørgsel fra medlem, om et sted, hvor der kan laves måtteøvelser.

Lars Bang og Peter finder ud af løsning, så ikke alle kan regulere på aircondition.

Mette: SFO ønsker lån af cafeteriet til Halloween fest. De låner Mettes nøgle. Ønske om tykkere måtter ved indgangspartiet, da der er meget sjap, når skolebørnene også bruger hallen.

Orientering om, at de to Legeboldhold slås sammen. Fremover bliver kun mandagshold.

Camilla: U15 har første kamp i denne uge. U8 og U10 starter op i uge 43. Nye trænere, Louise Frost og Peter Blindbæk. Hjemmestævne 9. Feb. 25.

Peter G gjorde opmærksom på, at de ikke er mange haltider tilbage - specielt ikke inden jul.

Birgitte: Gymnastikholdet har været igang i en måneds tid. Stram op, 15 stk, Yoga 40 stk, Legebold 16 stk, Tumlastik 8 stk, Familieidræt foreløbig 13 tilmeldte.

Ønsker at starte et Yoga-skavankhold op. Der er plads i kalenderen fredag formiddag.

Glad for de nye legeredskaber, som er indkøbt.

evt:

Camilla spg til renovering af sydenden af Hallen.

Lone kom med forslag til Birgitte om Silentdisco som en del af Storm op.

Trine spg til boksæsækkene, idet der er efterspg på disse. Det viser sig, at klubben har 3 sække og 8 par handsker. Måske er der basis for et boksehold.

næste møde d. 10. Dec 24.